
 

Schriftelijke vragen  
Reg. Nr. 2016-03 (in te vullen door de griffie) 

 
Datum:   03-03-2016 (in te vullen door de griffie) 

Van:  D66/GL (in te vullen door de aanvrager) 

Aan: College   

Onderwerp: Bomenkap Dorpsstraat (in te vullen door de aanvrager) 

Datum beantwoording: 21 maart 2016 (in te vullen door organisatie) 

Behandeld in college van:   (in te vullen door organisatie) 

   

  

 

Toelichting  

In het kader van de uitvoering van de 2e fase Dorpsstraat Heerde is er op maandagmorgen 22 febr. 

'16 een start gemaakt met de bomen kap.  

Er is blijkbaar de keuze gemaakt om de ondernemers wel te van te voren te informeren en de 

bewoners niet. In ieder geval is dat m.i. achteraf de conclusie. 

De bewoners zijn namelijk op donderdagavond 3 maart '16 achteraf geïnformeerd.  

  

De fractie van D66/GroenLinks is zich zeer bewust van de negatieve impact van een dergelijke 

bomenkap ingreep voor direct omwonenden. Zorgvuldige en tijdige communicatie is dan des te meer 

geboden en het kost niks meer.  

We verzoeken het College de volgende vragen te beantwoorden: 

  

Fractie van D66/GroenLinks 

Robert Kuipers 

 

Vragen en antwoorden:  

 

1. Heeft het college kennisgenomen van de brief van mevrouw Van Apeldoorn d.d. 22 febr. '16 ? 

(Zie bijlage) 

 

JA 

 

2. Is het een bewuste of onbewuste keuze geweest om de ondernemers wel, maar de bewoners 

(omwonenden) niet van te voren te informeren? Zo ja, wat is hiervan uw onderbouwde 

motivatie ?  

 

Dit is een bewuste keuze geweest. Omdat de werkzaamheden de bevoorrading van de 

ondernemers raakt,  heeft de gemeente Heerde de ondernemers geïnformeerd.  

 

3. Wat is het doel van de bijeenkomst (brief gemeente Heerde 26 febr. '16) met de burgers van 

3 maart '16, onderwerp bomenkap ?  

 

Onderwerp was herinrichting centrumplan fase 2. Voor de bomenkap was al een vergunning 

aangevraagd. Na de verplichte bezwarentermijn en publicatie in de Schaapskooi geen 

bezwaren gemaakt. De vergunning is daarna verleend.  
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4. Waarom is er een start gemaakt op 22 febr. '16 met de bomenkap ? 

 

Het was voor de ondernemers belangrijk dat er gekapt werd op een maandagochtend in 

verband met de gesloten winkels. Vanuit de gemeente is 18 februari aan de aannemer 

gevraagd om dit te doen voor 15 maart i.v.m. de flora en faunawet. Gezien het warme weer 

beginnen de vogels eerder te nestelen en met nesten in de boom is het niet meer mogelijk 

om bomen te kappen. Hierdoor kunnen de andere werkzaamheden vertraagd kunnen 

worden. 

 

5. Bent u met ons van mening dat de hier geschetste situatie schadelijk is voor een goede 

relatie van de gemeente met haar inwoners ? 

 

Ja, het was beter geweest om de kap na de inloopavond uit te voeren of om de bewoners 

middels een brief vooraf te informeren. 

 

6. Voor het verbeteren van communicatie met de burger: In welke vorm wilt u dat in de 

toekomst aanbieden of optimaliseren binnen de context van deze casus ? 

 

Bij ingrijpende reconstructies zal er eerder een informatiebrief verstuurd worden. 

 

7. Op welke wijze gaat het college de brief van mevrouw Van Apeldoorn beantwoorden ? 

 

Direct na de bomenkap is er een excuusbrief opgesteld en verstuurd naar de omwonenden. 

Ambtelijk is er een persoonlijke afspraak gemaakt met mevrouw van Apeldoorn voor nadere 

afstemming van het ontwerp en de toekomstige werkzaamheden. 

 

 


